
Honza "Stínovlas"
Musílek

Kdo jsem?

Jsem  matfyzák,  doktorand  na  informatické  sekci.
Členem  kolejní  rady  jsem  již  šest  let.  Pořádám
korespondenční seminář pro středoškoláky, mezi mé
záliby  patří  párová  akrobacie,  geocaching,  lezení  a
hraní na kytaru.

Co už jsem pro kolej vykonal?

• Vytvořil jsem první verzi kolejní kuchařky a
stále ji průběžně udržuji.

• Po dohodě kolejní rady s vedoucí o zřízení posilovny jsem vybíral všechno vybavení,
pomáhal jej instalovat, sepsal jsem řád posilovny a dnes do ní pravidelně chodím a
řeším aktuální problémy.

• V reakci  na  Vaše  připomínky  jsem  před  nedávnem  zařídil  kolejní  infomail,  do
kterého pravidelně zasílám jménem kolejní rady aktuální informace.

• Pořizuji zápisy ze zasedání a vytvořil jsem a spravuji web kolejní rady.

Ve spolupráci s ostatními kolegy z kolejní rady pak samozřejmě ještě spoustu dalších věcí,
které Vám zpříjemňují život. Výše uvedené tvoří jen stručný výběr z těch, na kterých mám
zásadní podíl.

Proč byste mi měli dát svůj hlas?

Mám zkušenosti. V kolejní radě jsem již pěkných pár let, vím jak jednat s vedoucí koleje i s
ředitelstvím.

V kolejní radě jsem aktivní. Není zasedání, na kterém bych se nepřišel s návrhem nebo se
nevyjádřil  k  nějakému  tématu.  Na  každé  zasedání  pak  připadne  hned  několik  dalších
neoficiálních schůzek s vedoucí koleje ohledně aktuálně řešených problémů.

Záleží mi hlavně na tom, aby se na koleji dobře žilo. Rád vyslechnu každého, kdo
slušně a věcně přijde s návrhem či připomínkou.

Co mám ještě na srdci?

Ať už mi dáte svůj hlas, nebo ne, zvažte prosím volbu Mateje Lieskovského. Je předsedou
končící kolejní rady, podle mého názoru tuto funkci zastával zodpovědně a v Grémiu předsedů
kolejních  rad  odvedl  pořádný  kus  práce.  Pokud  budu  zvolen,  rád  bych  s  ním  i  nadále
spolupracoval.

Děkuji Vám, že jste přišli k volbám a že jste dočetli až sem =o).


